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ورزش

  گزارش

لژیونرهای ایرانی ازجمله ســـردار آزمـــون و مهدی طارمی از 

مدت ها پیش تیم های زیـــادی را خواهان خود می دیدند و 

حالا با شروع مهلت نقل وانتقالات، میلاد محمدی نیز به جمع 

بازیکنان ایرانی که احتمالا راهی تیم بزرگی در فصل بعد خواهد 

شد، اضافه شده است. محمدی این روزها با پیشنهاد جدی 

از سوی لیدز یونایتد انگلیس روبه رو است و حالا خبر می رسد 

که گلاسکو رنجرز اسکاتلند نیز به دنبال خرید این مدافع چپ 

ملی پوش است و شاید فصل بعد او را در بریتانیا ببینیم. لیدز 

با مربیگری مارچلو بیلسا گزینه ای بسیار جذاب برای محمدی 

است و او می تواند گام بلندی در دوران فوتبالش بردارد و زیر نظر 

یکی از بهترین مربیان دنیا می تواند به بازی بپردازد.

خاطرهجامجهانی

محمدی در تیم راه آهن ایران چهره شـــد و اوایل سال 2016 

مسیر بازیکنانی چون سردار آزمون و سعید عزت اللهی را درپیش 

گرفت و به فوتبال روســـیه رفت. 2 سال و نیم حضور در ترک 

گروژنی که بعدا به احمت گروژنی تغییر نام داد، باعث شد بیشتر 

در فوتبال اروپا دیده شود. البته بدون تردید عملکرد خوبش در 

جام جهانی 2018 و البته حرکت جالبی که در دیدار با اسپانیا 

انجام داد، شهرت بیشتری برایش به دنبال داشت و هنوز هم 

با گذشت بیش از دو سال از آن پرتاب اوت آکروباتیک و البته 

ناموفق، بسیاری از رسانه های اروپایی برای معرفی ملی پوش 

ایرانی به خوانندگان خود از این اتفاق یاد می کنند.

محمدی در ابتدای این فصل به بلژیک رفت تا این بار در خنت 

بلژیک توانایی هایش را به چالش بکشد. مدتی طول کشید تا 

جس تروپ، ســـرمربی دانمارکی خنت به او اعتماد کرده و به 

ترکیب اصلی تیمش راه پیدا کند. اگرچه محمدی در دیدار 

هفتـــه چهارم تیمش مقابل اوســـتنده 90 دقیقه بازی کرد، 

اما در نیم فصل نخست بیشتر نیمکت نشین بود. در اواسط 

فصل او ســـرانجام توانست جای ثابتی در ترکیب اصلی پیدا 

کند و درمجموع در 18 بازی لیگ برای تیمش به میدان رفت 

کـــه حاصل آن یک گل و 2 پاس گل بود. در دیدارهای خنت 

در لیگ اروپا نیز محمدی 4 بار به میدان رفت. او حالا به یکی 

از بازیکنان مهم تیمش تبدیل شده که به نوشته رسانه های 

بلژیکی یکی از عوامل نایب قهرمانی خنت در فصل گذشته بود.

سایت »فوتبال 24« این کشور در گزارشی از احتمال جدایی 

محمدی خبر داده و می نویسد: »خنت ممکن ست به زودی 

دو بازیکن مهم و تاثیرگذار خود را از دســـت بدهد؛ جاناتان 

دیوید، مهاجم کانادایی و همچنین میلاد محمدی که ظاهرا 

پیشـــنهادی 7 میلیون یورویی هم برای او به باشگاه رسیده 

است. این مدافع ایرانی از دو تیم لیدز یونایتد و گلاسکو رنجرز 

پیشنهاد دارد و باشگاه می تواند با فروش او درآمدزایی خوبی 

داشـــته باشـــد. پس از اینکه خنت در روزهای گذشته نوریو 

فورتونا را از شارلروا به خدمت گرفت، به نظر می رسد با خیالی 

راحت تر می تواند به فروش محمدی فکر کند. البته خنت گزینه 

دیگری برای تقویت سمت چپ خط دفاعی خود مدنظر دارد 

و او جیدون منسا غنایی است که از چند تیم بلژیکی ازجمله 

برژ، خنک و اندرلخت هم پیشنهاداتی داشته و هنوز مشخص 

نیست مقصد بعدی او چه باشگاهی خواهد بود.«

در همان روزهای نخست خرید فورتونا مشخص بود که خنت 

احتمالا باید پیشـــنهاد خوبی برای محمدی در جیب داشته 

باشد و به همین دلیل به سراغ خرید مدافعی 5 میلیون یورویی 

رفته است. آنها اگرچه می خواهند فصل آینده یکی از مدعیان 

قهرمانی در لیگ باشند و به دنبال حضوری موفق در لیگ اروپا 

نیز هستند، اما حضور همزمان دو مدافع چپ خوب و گرانقیمت 

در چنین تیمی چندان منطقی به نظر نمی رسد.

علاقهجراردبهملیپوشایرانی

درحالی کـــه در روزهای اخیر اخبار مربوط به احتمال خرید 

محمدی ازسوی لیدز بسیار داغ شده است و احتمال پیوستن 

او به این تیم تازه لیگ برتری شده زیاد به نظر می رسد، حالا گفته 

می شود گلاسگو رنجرز هم دوباره به خرید او علاقه مند شده 

است. رنجرز تابستان قبل هم یکی از مشتریان این چپ پای 

ایرانی بود و تلاش داشت تا او را به صورت آزاد به خدمت بگیرد. 

آنها به همراه ســـلتیک، رقیب دیرینه خود از مشـــتریان مهم 

محمدی در ابتدای فصل بودند، اما درنهایت این بازیکن تصمیم 

گرفت راهی بلژیک شود و به هر دو تیم بزرگ اسکاتلندی پاسخ 

منفی داد. ظاهرا استیون جرارد، اسطوره لیورپول و سرمربی 

کنونی رنجرز علاقه زیادی به بازی محمدی دارد و حالا برای 

دومین فصل پیاپی به دنبال خرید اوست. سایت »فوتبال لنز« 

می نویسد: »گلاسگو رنجرز پس از لیدزیونایتد به جمع تیم های 

خواهان خرید میلاد محمدی اضافه شده است. این بازیکن 

به تازگی موردتوجه باشگاه انگلیسی قرار گرفته است و گفته 

می شود به زودی این باشگاه برای خرید او با خنت وارد مذاکره 

خواهد شد. محمدی در فصل گذشته لیگ بلژیک عملکرد 

بســـیار خوبی داشت و به نظر می رســـد می تواند به مهره ای 

تاثیرگذار در دفاع 4 نفره تیم جرارد تبدیل شود و حالا آنها هم 

وارد رقابت با لیدز شده اند تا این ملی پوش ایرانی را به خدمت 

بگیرند. این تیم اســـکاتلندی اگر به صورت جدی خواستار 

خرید محمدی است، باید هرچه زودتر وارد عمل شود تا بتواند 

در رقابت با لیدز پیروز شود. البته شانس بازی کردن زیر نظر 

مارچلو بیلسا برای هر بازیکنی وسوسه برانگیز است و به همین 

دلیل به نظر می رسد لیدز شانس بیشتری برای خرید او دارد. 

محمدی علاوه بر قابلیت های خوب دفاعی، در حملات نیز 

به خوبی مشارکت می کند و هر دو تیم لیدز و گلاسگو می توانند 

روی خصوصیات تهاجمی این مدافع ایرانی نیز حساب کرده و 

مهره ای تاثیرگذار را در ترکیب خود داشته باشند.«

رنجرز در لیگ اسکاتلند که به دلیل شیوع کرونا نیمه تمام ماند، 

درنهایت عنوان نایب قهرمانی را به دست آورد و نتوانست مانع 

از قهرمانی دوباره سلتیک شود.

لیدز یونایتد اما با مارچلو بیلسا فصل موفقی را در چمپیونشیپ 

)دسته اول انگلیس( سپری کرد و در دومین سال حضور این 

مربی آرژانتینی روی نیمکت خود توانست جواز حضور در لیگ 

برتر را کسب کند. آنها در فصل گذشته سه مدافع چپ در ترکیب 

خود داشتند که البته باتوجه به اینکه بیلسا در بعضی بازی ها 

از سیستم 1-2-4-3 در تیمش بهره می برد، شاهد جابه جایی 

زیاد پست بازیکنان در فصل گذشته بودیم و این سه مدافع نیز 

اکثرا در پست های دیگر ازجمله هافبک دفاعی یا هافبک چپ 

مورد استفاده قرار گرفتند. دالاس بیش از دو بازیکن دیگر در 

ترکیب تیمش به میدان رفته و در 45 بازی برای لیدز توانسته 

5 گل و 3 پاس گل داشته باشد. او در دیدارهایی که تیمش 

با دفاع 4 نفره بازی کرده، در چندین پست ازجمله مدافع چپ 

و راست، هافبک میانی و حتی هافبک راست به میدان رفته 

است. او به احتمال زیاد در فصل بعد هم در ترکیب لیدز حضور 

خواهد داشت. ازجان آلیوسی مقدونیه ای دیگر مدافع چپ 

این تیم است که او هم در فصلی که گذشت 39 بار در پست 

دفـــاع و هافبک چپ برای تیمش بازی کرد. آینده این مدافع 

28 ساله مشخص نیست و شاید در لیست فروش باشگاه قرار 

گیرد. بری داگلاس دیگر بازیکن بیلسا در این پست بود که در 

30 سالگی کمتر در ترکیب تیمش قرار گرفت و مجموعا 15 

بازی برای لیدز انجام داد. داگلاس در تمام بازی ها در پست 

مدافع چپ به میدان رفت و بیلسا هنوز درباره استفاده از او در 

فصل بعد تصمیم نهایی را نگرفته است.

روز یکشنبه هفته جاری خبر انتخاب کوروش صبوریان به عنوان 

سرپرست فدراسیون اسکی توسط مسعود سلطانی فر، وزیر 

ورزش و جوانان سروصدای زیادی به پا کرد. با پایان دوره 4ساله 

سیدعبدی افتخاری، صبوریان به عنوان سرپرست امور کار را 

در دســـت گرفت، اما ساعتی از این انتخاب نگذشته بود که 

بحث بازداشت وی در سال های گذشته جریان ساز شد. فرد 

منتخب وزیر ورزش 2 سال پیش به دلیل پرونده ای که داشته، 

به عنوان مدیرکل ورزش و جوانان خراسان رضوی بازداشت شده 

بود. همین موضوع باعث شد این انتقادات به وزیر ورزش وارد 

شود که چطور فردی با این پرونده برای مدیریت یک فدراسیون 

المپیکی معرفی شده است.

البته باید بررســـی کنیم و ببینیم که انتخاب های مســـعود 

ســـلطانی فر در ادارات کل ورزش و جوانان استان ها چگونه 

بوده، چراکه در طول حضور وی در وزارت ورزش چندین مورد 

بازداشتی در ادارات کل صورت گرفته است!

 هاشمیطبا:اگرپروندههنوزبازاست

انتخابخوبینیست

کوروش صبوریان، مدیرکل ســـابق ورزش و جوانان خراسان 

رضوی 3 روز پس از برگزاری مراســـم تودیعش بازداشت شد. 

اتهام وی تصرف در بیت المال بوده است. پس از وی یکی از 

معاونان اداره کل هم دستگیر و روانه بازداشتگاه شد. »م. پ« 

پیش از این به  عنوان رئیس اداره ورزش و جوانان مشهد فعالیت 

می کرد. گفته می شود پرونده صبوریان همچنان باز است و این 

انتقاد به وزارت ورزش وارد شده که چرا چنین انتصابی صورت 

گرفته است. نکته جالب اینجاست که مراسم تودیع و معارفه 

روز دوشنبه برگزار شد.

مصطفی هاشمی طبا، رئیس اسبق سازمان تربیت بدنی در 

گفت وگو با روزنامه »فرهیختگان« درخصوص این انتصابات 

حاشیه ساز وزیر ورزش اظهار داشت: »انتصاب ها باید در هر 

صورتی انجام شود، حالا درخصوص اسکی اگر آقای صبوریان 

محکومیت داشـــته، نمی توان صلاحیت یـــک نفر را در این 

خصوص زیر ســـوال برد.« وی افزود: »باید وضعیت صبوریان 

بررسی شود، باید ببینیم شرایط او به چه صورت است، اما اگر 

پرونده او باز باشد، در این صورت انتصاب درستی نیست.«

 انتصابوبازداشتیدیگردرسمنان

خراسانرضویوهمدان

فرزاد فتاحی، مدیرکل سابق ورزش و جوانان استان سمنان 

بود که به دلیل مســـائل مالی در زمان مدیریتش بازداشـــت 

شد. معاون فتاحی یکی دیگر از بازداشتی ها بود. این اتفاق 

خردادماه ســـال 98 رخ داد. فتاحی چندماه بعد به خراسان 

رضوی رفت و مدت ها مدیرکل این استان بود، اما روز سه شنبه 

)دیروز( اعلام شد دادستانی در نامه ای به وزیر ورزش و جوانان، 

از صدور کیفرخواست علیه 4 نفر از کارکنان ورزش و جوانان 

خبر داده اســـت. در بین اسامی، نام فرزاد فتاحی، مدیرکل 

ورزش و جوانان اســـتان خراسان رضوی و محسن جهانشیر، 

مدیرکل ورزش و جوانان اســـتان همدان به همراه دو کارمند 

فعلی اداره ورزش و جوانان سمنان به چشم می خورد که باید 

از سمت خود تعلیق شوند.

مدیرعاملبرقشیراز

درادارهکلحاشیهسازشد

خردادماه امسال نیز خبر بازداشت مدیرکل ورزش و جوانان 

اســـتان فارس منتشر شد تا دوباره شوک دیگری به دستگاه 

ورزش وارد شود. حیدرعلی کامیاب، مدیرکل ورزش و جوانان 

استان فارس به دستور دادستانی عمومی و انقلاب این استان 

بازداشت شد. نکته قابل تامل اینکه کامیاب مدیرعامل برق 

شـــیراز بود که در ســـال 92 به جرم تبانی در لیگ دسته اول 

فوتبال ایران با حکم کمیته انضباطی محروم شد، اما 2 سال 

بعد ارتقا یافت و مدیرکل ورزش استان فارس شد.

تصرف غیرقانونـــی در وجوه و اموال دولتی، واگذاری اماکن 

ورزشـــی به پیمانکاران بدون اخذ نظر کارشـــناس رسمی، 

همچنین تایید صورت وضعیت صوری پروژه های میلیاردی 

»بدون هیچگونه عملیات عمرانی« ازجمله اتهامات مدیرکل 

ورزش استان فارس بود.

بازداشتمدیرورزشقزوین

وتکذیباختلاس

مردادماه سال97 دادستان قزوین از بازداشت مدیرکل سابق 

اداره ورزش و جوانان استان قزوین و معاون پیشین وی به اتهام 

اختلاس خبـــر داد. »م.م« در یک مصاحبه، خبر اختلاس را 

تکذیب کرد و گفت هیچ اختلاسی در کار نبوده و تنها مبلغ 

50 میلیون تومان از بودجه اداره کل ورزش و جوانان اســـتان 

قزوین را در سال 95 به عنوان پاداش به کارکنان داده است. 

وی بعدا اعلام کرد این پول را بازگردانده است.

 دلیلانتصاباتپرسروصداچیست؟

انتصابات مسعود سلطانی فر در استان های مختلف بسیار 

پرسروصدا شده و این سوال در اذهان عمومی مطرح می شود 

کـــه باوجود اینکه پرونده برخی از آنها باز اســـت، چطور وزیر 

ورزش باز هم پست های دیگری را به این افراد واگذار می کند؟ 

بازداشت و دستگیری چند مدیرکل به همراه برخی کارمندان 

و معاونان موضوع ســـاده ای نبوده و متاسفانه تعداد نفرات 

بازداشت شده در زمان سلطانی فر کم هم نبوده است.

وزیر ورزش و جوانان که در طول مدت مدیریت خود به خاطر 

مســـائل فوتبال بارها ازســـوی نمایندگان مجلس با سوال 

روبه رو شده و حتی بارها برای استیضاح وی امضا جمع آوری 

شـــده است و در حوزه فوتبال به خاطر انتخاب های بد برای 

باشـــگاه های سرخابی بارها به او انتقاد شده، این روزها نیز 

با چالش انتخاب مدیران کل استان ها و تخلفات آنها روبه رو 

است و البته باید به پست گرفتن آنها مدتی بعد از بازداشت 

هم اشاره کرد.

چپپایایرانیدرآستانهانتقالیبزرگبهفوتبالبریتانیا

محمدی در دوراهی؛ بیلسا یا جرارد؟

»فرهیختگان«گزارشمیدهد؛سکوتوزارتدربارهانتقادهاازانتصابجنجالیدراسکی

یزدانی:تمرینباکروناخیلیسختاستسلطان انتخاب های بد!

حســـن یزدانی، ملی پوش کشـــتی آزاد در حاشیه مراســـم خیرخواهانه 

کشتی گیران برای مردم، در گفت وگو با خبرنگاران اظهار داشت: »جا دارد از 

فدراسیون کشتی تشکر کنیم که چنین کار پسندیده ای کردند و فکر نکنم در 

فدراسیون های دیگر چنین اتفاقی رخ داده باشد. کشتی از قدیم الایام نزدیک 

به مردم بود و پوریای ولی، جهان پهلوان تختی و... همواره در کنار مردم بودند 

و مردم دوست شان داشتند. ورزش کشتی را همیشه به عنوان ورزش پهلوانی 

و مردم می شناسند و در خون مردم ما هست. باید در کنار مردم باشیم تا در 

چنین ایامی که مردم از نظر معیشتی در فشار هستند، بتوانیم کمک کنیم و 

دردشان را تا حد توان کمتر کنیم. هم ما ورزشکاران و هم مردمی که وضع شان 

خوب است، باید به مردم ضعیف تر کمک کنند و راه دوری هم نمی رود.«

یزدانی همچنین عنوان کرد: »وضعیتم خداراشکر خوب است. به خاطر ویروس 

کرونا تمرینات مان خیلی خوب نیست و به سختی انجام می شود اما تلاش 

می کنیم آمادگی نسبی را کسب کنیم و بعد در آینده ببینیم چه چیزی پیش 

می آید و چه مسابقاتی وجود خواهد داشت.«

هادی:ورزشبایدباکروناکناربیاید

پرویز هادی، ملی پوش ســـنگین وزن کشـــتی آزاد در حاشیه مراسم کمک 

مومنانه اهالی کشـــتی به افراد نیازمند در خانه کشتی گفت: »از اسفندماه 

کلا اردوها تعطیل شـــده و سالن های کشتی هم بسته است. کشتی گیران 

در شـــهر خودشان به هر طریقی، آمادگی نسبی خود را حفظ می کنند. از 

فدراســـیون درخواست می کنم لیگ برتر را با رعایت پروتکل های بهداشتی 

هر طور شـــده، برگزار کند، چون درآمد کشـــتی گیران فقط از همین لیگ 

است. امیدوارم لیگ برگزار شود و پشت سر آن هم اردوها را برگزار کنند. اگر 

قرار بر برگزاری مسابقات جهانی باشد، همین حالا هم برای شروع دیر شده 

اســـت. اگر هم این مسابقات برگزار نشود، 11 ماه دیگر المپیک را درپیش 

داریم. همیشه همه از کشتی توقع دارند و کل بار ورزش کشور در المپیک 

روی دوش کشتی بوده. اول امیدوارم نه تنها در ایران بلکه در جهان کرونا از 

بین برود، اما اگر هم نشد، باید همه با آن کنار بیایند و زندگی کنند. ورزش 

و کشتی هم نمی توانند تعطیل شوند. البته تعطیلی راحت ترین کار است، 

اما باید با رعایت پروتکل های بهداشـــتی اردوها و مسابقات را برگزار کنند. 

این صحبت های من، خواسته همه کشتی گیران است. این روزها خیلی از 

کشتی گیران به من زنگ می زنند و می گویند هر طور شده، تلاش کنیم لیگ 

برگزار شود. به هر حال کشتی گیران درآمدی ندارند و باید در یک سال مبلغی 

را دریافت کنند. لیگ که برگزار شود، استارتی برای کشتی خواهد بود تا بعد 

از آن برنامه های تیم ملی را جلو ببرند.«

منهایفوتبال

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

کاستادرگفتوگوبامارکا:اسپانیاراانتخابکردمتابازیکنم

دراتلتیکومیمانمومیدرخشم

ستاره31سالهتیمفوتبالباشگاه

اتلتیکومادریداسپانیادرمصاحبه

بانشـــریهاســـپانیاییازآخرین

وضعیتخوددرفوتبالحرفهای

گفتوتاکیدکردبهعنوانیکمهاجمازابتدابرایخودهدفهایی

داشتهواکنونبهبیشترآنهارسیدهوبههمیندلیلدراتلتیکومادرید

میماندوهیچبرنامهمشخصیبرایترکخانهمحبوبخودندارد.متن

مصاحبهمارکابادیگوکاستارابخوانید.



هنوزهمحواشیناشیازانتقالتوبهاسپانیاوتغییرملیتوجوددارد!

به نظر من از همان ابتدا هم چیزی وجود نداشت، مشکلی در کار نبود، یک 

نبرد رسانه ای بود بین برزیلی  ها و اسپانیایی  ها و این برای من اهمیتی نداشت. 

این وسط چند روزنامه پرتغالی هم مطالبی توهین آمیز و کاملا نژادپرستانه 

نوشـــتند که باز هم هیچ اهمیتی برای من نداشت جز آنکه اگر توهینی به 

مردم برزیل شـــده بود باید حتما واکنش نشان می دادم. من هرگز به کشور 

برزیل پشت نکرده ام و اکنون هم اگر از من سوال شود، می گویم عاشق برزیل 

هستم. ماجرای من، ماجرای فوتبال بود و تغییر ملیت ندادم که اکنون همه 

برزیل با من مشکل دارند. این دنیای فوتبال حرفه ای و خشن است و شوخی 

ندارد. من هم شوخی نداشتم و ندارم. باید بازی می کردم، دوست نداشتم 

برای همه عمر از روی نیمکت بازی  های تیم ملی برزیل را تماشا کنم و یا حتی 

درعین شایستگی به تیم ملی دعوت نشوم. 

آیاواقعااینشایستگیرابهطورکاملداشتیدودعوتنشدید؟

بله، معلوم است که شایسته دعوت بودم و خیلی واضح بود که سرمربی وقت 

تیم با من مشکل داشت. من نمی توانستم ساکت بمانم، مردم این بی عدالتی 

را نمی دیدند ولی این را که من می خواهم بازی کنم، سوژه رسانه  ها شد. معلوم 

است که من می خواستم بازی کنم و اسپانیا این میدان را به من هدیه داد.

 

بعدهاهمینمشکلراباتیمملیاسپانیاهمداشتی!

به هیچ عنوان، اگر به تیم ملی اسپانیا در مقطعی خاص دعوت نشدم، کاملا 

منطقی بود. من وارد یک مبارزه شـــدم و شکست 

خوردم. طبیعی بود که به تیم ملی دعوت نشوم. 

این دیگر بی عدالتی نبود، من مستحق بازی در 

تیم ملی اسپانیا نبودم و بازیکن بهتری نسبت به 

من به تیم ملی دعوت شده بود؛ این در فوتبال 

حرفه ای طبیعی اســـت. اما اتفاقی که در تیم 

ملی فوتبال برزیل رخ داد، هرگز طبیعی نبود.

اتلتیکومادریداکنوندرچهوضعیتی

است؟

در یک وضعیت خوب؛ آرامش حاکم اســـت و 

ما برای درخشـــش در فصل آینده بمب انگیزه 

هســـتیم. من در اتلتیکومادرید می مانم و در 

فصل آینده می درخشم. یک تیم خوب که البته 

چند خبر خوش هم در انتظارش است. قرار شده 

بازیکنان خوبی خریداری شوند و این حس خوب 

رقابت سالم برای ماندن در ترکیب ثابت تیم را به من 

و همبازی هایم القا می کند.

مصاحبهروز

بابکسرانیآذر
 مترجم

سیامکخاجی
  روزنامهنگار

بهارهمحمدی
 روزنامهنگار

    صدورکیفرخواستبرای۴کارمندورزشوجوانان

دادستانی برای چهار کارمند ورزش و جوانان کیفرخواست صادر کرده که در این میان، نام دو مدیرکل هم دیده می شود 

و طبق قانون باید تعلیق شـــوند. بر اســـاس سندی که خبرنگار فارس به طور اختصاصی به آن دست یافته، دادستانی در 

نامه ای به وزیر ورزش و جوانان، از صدور کیفرخواست علیه چهار نفر از کارکنان ورزش و جوانان خبر داده است. این چهار 

نفر زمان تشکیل پرونده در دادستانی، در استان سمنان فعالیت داشته اند و اکنون دو نفر از آنها، از مدیران کل وزارت ورزش 

و جوانان هستند و دو نفر دیگر همچنان در ورزش و جوانان سمنان فعالیت دارند. بر این اساس، فرزاد فتاحی، مدیرکل 

ورزش و جوانان استان خراسان رضوی و محسن جهانشیر، مدیرکل ورزش و جوانان استان همدان به همراه دو کارمند فعلی 

اداره ورزش و جوانان سمنان باید از سمت خود تعلیق شوند. مشارکت در اختلاس و جعل مهر یک فروشگاه کالای ورزشی 

از عناوین کیفرخواست این چهار نفر است. دادستانی از وزیر ورزش و جوانان خواسته تا در راستای اعمال ماده 7 قانون 

تشدید مجازات مرتکبین ارتشاء، اختلاس و کلاهبرداری، برای تعلیق نامبردگان از شغل خود دستورات مقتضی صادر شود.


